
Miestne zastupitel'stl 'o Mestskej iasti Bratislava - Lamai

Zf pisnica
zo zasadnrutia Miestneho zastupitcl'stva

Mestsk,ej iasti Bratislava - Lamai
10 .1  1 .2011

Pri tomni:  Anna Markov6, Inp1. Daniel  \ /alentovid CSc..  Ing. Gabriela l l izoiovai,  Mgr. M6ria Imrichov6.
N,Igr. Marla Jany5kov6. MVDr. Pavol C'ech. .TUDr. Peter Grom, Mgr. tng. Radoslav OlekS6k. pae,clDr.,
Mgr. Ren6ta Ocilkor,a
7'aMt Ing-. Peter Sramko. Ilgr. Gabriela Sedova. Ing. Vlastislava Ry,chtdrikova. Bc. Ama Mr6zova,
Ir4gr. N46ria Starkov6. Bc. Miriam CuchtovlL
Ospravedlneni: JUDr. Stankc velitel' Mestskej policie Ilratislava Dtibral'ka

Program:
1. Otvorenie. r,ol'ba ndvrhovej k.ornisie. overo'vatel'clv z6pisnice a zapisovatel'ky
2. Schvdlenie programu
3. Situadnd spr6va rnestske-l  pol ic ie za rnesia,:e august a septernber 201 I
4. Kontrola efekt ivnost i  vy 'u2ivania telekornunikadnych zariadeni a slLrZieb
5. Kontrola f inancovania letncj  [drZb1, 201 I
6. Spr6va o vlrieieni nedostatkor, ktore v1,ph'nuli z ndslednej kontroly v Materskej Skole t{eyrovskdho 4.v ISJ

a v Zdkladne.j Skole na Malok.arpatskonr nimesti
7.  Kontrola hospodzirerr ia s f lnandnvmi prostr iedkarni  MC Brat is lava - Lamad
8. Ndvrh na f  .  i rpravu rozpoctu N{C Brat is lava - Larnad na rok 20 1 I
9.  Stanovisko k ndvlhtr  dodatku Stat i r tLr hlavrr13ho r lesta SR Brat is lavv
1 0 .  S p r 6 v a  o  p l n e n i  u z n e s e n i  p l a t n y c h  k  0 3 .  l l . 2 0 l 1
I 1. Navrh na odpredaj nehnr:tel'nLdho majetku I\4C Bratislava Lamad fbrnrou obchodne.j verejne.i sirt'aZe

budova s i rp isn6  d is lo  2410 naL parce le  c .1 ' / l )111.  Funnansk6 u l i ca  d .2
12. Stanovisko k zmene n6. iomrrej  zrnluvy a : : / .2000 zo dr ia 09.03.2000- SABENA Sport s.  r .  o
l . l .  S t a n o v i s k o k Z i a d o s t i  o k i r p u p o z e m k o v a u z a t v o r e n i e z : i m e n n e j z m l u v y - p . M a r l i n P i p a . p . M 6 r i a P i p o v r i
l '1. Stanovisko k Ziadosti o kripu pozernkov - Jiin Bumb6l
15. Stanovisko k Ziadost i  o odpustenie n6. jmu z,a rok 201 I  -  Anetta Rajd6kov6
16. Stanovisko k Ziadost i  o prediZc-nie ndjomne.j  zmluvy -  Jozef Viskup
17. Stanovisko k Tiadost i  1r prerJlZt-nie najonne. j  zmluvy,-  Sau Long Van
1 8. Stanovisko k prerokovauiu zrrenv benellt,:r,, ' obiektLr trdningovd I'adovii plocha - ZLL SPORT s. r. o.
19. lnfbrmativne spr6r 'y (A.o poskytovani opat-rovatel 'skej  s luZby za I I I .Stvrt ' rok 2011, B. o stave sfdneho

konania so SKS'I  spori tel i ia Brat is lava, C. vo veci  vystavby Polyfunkcndho domu Lamad Podhaj,
D. o elektronickej akcii na Inralotraktor. D. o dopr:rvnych prioritach MC Bratislava - Larnad)

2{ ) .  Vr  s tupr  z  korn  is i i
2  l .  Rozne
22. Interpel6cie poslancov
23. Z' i*er

K bodu I - Otvorenie, vol'ba nfvrhove.j l<omisie, overor.atel'ov zf pisnice a zapisovatel'ky
Starosta Ing. Sramko otvoril zasadnutie .Miestneho zastr-rpitel'stva a privital pritomnych poslarLcov
a host i .
Do nfvrhovej komisie navrhol: Mgr. M6ria hnrichovir a Mgr. N{arta Jany5kovii
Za overovutel'ov: PaedDr. lVtp;r. Renfta Ocilkovh a MVDr. Pavol Cech
Zapisovatel'ky: Mgr. Mdria Starkov6 a llcr. Miriam Cuchtov6
O predloZenom ndvrhu dal pan starosta hlas,cvat'.
Poiet poslancov: 9
Zaz 9 -  Anna Markor '6.  Ing. Daniel  Valentovid CSc,.  Ing. Gabriela Bjzofrova, Mgr. Mi ir ia Imrich,rv6.
Mgr. N1arta .lany5kova. MVDr. Pavol iecll. JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav OlekSak" PaedDr.
Mgr. Ren6ta Ocilkova



Proti:  0
ZrJrL.al sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 2 - Schv:llenie progr:amu
Starosla uviedol. Ze kbodLr i : .  13 pride na rokovanie MZ o 11.00 hod. p. Pipa. Dr. Mgr. Ocilkov6
poZiadala o zaradenie bodu 3A - Zmena obsadenia dlenov MR. Infbrmovala, Ze chce odstfpit'
z rodinnych d6vodov a za pc,slanecky klub KDH navrhla p6na lng. Valentovida. Mgr. Ing. OlekSdk
poZiadal o zaradenie bodor': lltav riesenia situzicie ulice Z6brady', Dopravnd prioritl' N{C Bratislava -

L,amad. Infbrmdcia vo veci vlrstavbv polyfunkdneho dornu Lamad - I'odhdj, Situdcia o stave sirclneho
konania so SKST. Informdcia o elektronickei aukcii na malotraktor. Ndl'rh na odvolanie a vymenor,anie
predsedu stavebne.i komisie. N6vrh na znlenu uznesenia (,.13312011/VI a N6vrh na rieSenie sitr-r6cie
nresadnika Lamadan. PoZiadal o stiahnutie, bodor, d. 1 l, 13 a 14 z d6vodu. Ze p. poslanec Ing. \/alerLtovid
v Lamadanovi d. 11 uviedol r,,etu: ",LameLd .je chudobny nielen preto, Ze .je teraz svetov6 hospoddrska
kriza. ale podl'a mdjho nazoru hlavne preto. lebo v minulom volebnom obdobi sa rozpredali vSetky
lamadskd rezervy a lamadske obecnd irspory vytvorend za desat'rodia terajSimi lamadannri". Uviedol, Ze
pokial 'sap. Ing. Valentovic neospravedlniza tento vyrok v5etkym. ktori vminulom vc' lebnom obdobi
p0sobili, odmieta rokovat'o al:ychkol'vek predajoch majelku MC Latnac'.
O jednotlivych pozmeiuiircictL n6vrhoch clal starosta hlasovat' jednotlivo.

Bod 3A - Zmena obsadenia iilenov MR
Potet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markor,6, Ing. Daniel Valentovid CSc.. Ing. Gabriela Bizoiiova" Mgr. M6ria Imrichov6.
Mgr. Marta Jany5kov6. MVDr. Pavol i'eclh. JI-rDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.
Mgr. Rendta Ocilkov6
Proti:  0
ZdrL.al sa:0
Nehlasoval: 0

Bod 3.0 - Stav rie5enia situfcie ulice Zf hrady
Poiet poslancov: 9
Zaz 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel ValerLtovid CSc.. Ing. Gabriela Bizoriovd, Mgr. Marta Jan,vSkov6.
MVDr. Pavol iech. JtJDr. Peter Grom. Mgr. Ing. Radoslav Olek56k. PaedDr. Mgr. Renfta Ocilkovd
Proti:  0
ZdrLal sa: I - Mgr. N46ria Lnrichovd
Nehlasoval: 0

Bod 3.1 - Dopravnd priori f f  MC Bratislava - Lamat (presun bodu l9E)
Poiet poslancov: 9
/,az 8 - Anna Markol'6, Ing. Gabriela Bizoior'6. Mgr. Mriria Imrichovh. Mgr. Marta .Tany5kor'6. N4'y'Dr.

Pavoi iech. JLjDr. Peter Grom. Mgr. Ing. Riadoslav Olek56k. PaedDr. N{gr. Rendta Ocilkor'6

Proti:  0
ZdrLal sa: 1 - Ing. Daniel Va.lentovid, C]Sc.
Nehlasoval: 0

Bod 3.2 - Informiicia vo veci,vystavby Poliyfunktn6ho domu Lamai I'odhij (presun bodu 19C)

Poiet poslancov: 9
Zaz 8 - Anna Markov6. Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. Miiria lmrichovli, Mgr. Marta Jany5kor'6. M'y'Dr.

Pavol iech, JUDr. Peter Grom. Mgr. Ing. Fi.adoslav Olek56k. PaedDr. N{gr. Ren6ta Ocilkov6

Proti:  0
ZdrLal sa: I  - Ing. Daniel Valentovid. CSc,
Nchlasoval: 0



Bod 3.3 - Informfcia o stave srfdneho konania so SXST Sporitel'fia Bratislava (presun bodu 198)
l )o ie t  pos lancov:  9
Za: 6 - Anna Markov6, Ing. Gabriela Bi:zoiov6. Mgr. Marla Janv5kov6. MVDr. Par rtl Cech. JlJDr.
Peter (irom, Mg.. Ing. Radoslav Olek5irk
Proti:  0
ZclrLal sa: 3 - Ing. Daniel Valentovid CSc.. PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6. Mgr. Mdria Imrichov6
Nehlasoval: 0

Bod 3.4 - Informicia o elektronickej aukr:ii na malotraktor (presun bodu l9D)
Poiet poslancov: 9
Za:5 - Anna Markov6. Ing. Gabriela Biz;oiov6, Mgr. Marta JanySkov6, N4VDr. Pavol Cech. Mgr. Ing.
Itadoslav OlekSdk
Proti:  0
ZrJrLal sa: .l - Ing. Daniel Valentovid CSc.. PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6. Mgr. Miiria Imrichovd.
JUDr. Peter Grom
Nehlasoval: 0

Bod 3.5 - NSvrh na odvolanie a vymenorr:rnie predsedu stavebnej komisie
Poiet poslancov: 9
Zaz 5 - Anna Markova, Ing. Gabriela Bizoiovf. Mgr. Marla Jany5kov6. MVDr. Pal'ol Cech. Mgr. Ing.
Radoslav OlekS6k
Proti:  3 - Ing. Daniel Valentovic CSc.. PaedDr. Mgr. Renata Ocilkova. Mgr. Maria Imrichova
ZdrL.al sa: I -.lUDr. Peter Grom
Nehlasoval: 0

Bod 3.6 - Nfvrh na zmenu uzrnesenia i. 133/20f l/VI
Poiet poslancov: 9
Zaz 6 - Anna Markov6, Ing. Gabriela Bizoiovd. Mgr. Marta .lanySkov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing.
Radoslav Olek56k, Ing. Daniel Valentovid CSc.
Proti:  0
Zdri.al sa: 3 - JUDr. Peter Grom, PaedDr. lv{gr. Iten6ta Ocilkovd, Mg.. M6ria Imrichov6
Nehlasoval: 0

llod 3.7 - Nrivrh na rie5enie siturlcie mesainika Lamaian
Poiet poslancov: 9
Za:6 -AnnaMarkor'6, Ing. Gabriela Biz,onova. Mgr. Mar-taJany5kov6, Ir4VDr. Pavol Cech. Mgr. lng.
Radoslav Olek5ak, Mgr. MiiriaL lmrichov6
Proti:  0
ZdrLal sa: 3 - JUDr. Peter Grom, PaedDr. lvlgr. Iten6ta Ocilkov6. Ing. I)aniel Valentovid CSc.
Nehlasoval: 0

Ir4gr. Ing. OlekS6k navrhol hlasovat' onhvrhu na stiahnutie bodov d. ll, 13 aI4 jednotlivo. Ing.
Valentovid uviedol, Ze v pripade bodu d. 11 ide o ziskanie finandnych prostriedkov pre MC Lamai
apoZiadal poslancov. aby bod ponechali  'uprograme rokovania. Ing. Bizoiov6 navrhla kbodu d. 13
podkat' na p. Pipu a vypodut' ho. Prednc,stka informovala. Ze verejnd obchodn6 sut'aZ na Fumranskti
vel'mi zat'aizuje rozpoiet MC'. rnesaine skoro aZ 3 tisic €i a pl6nuje sa aukcia na predai tohto rna.jetku.

N4gr. Ing. Olekiak navrhol nra z6klade dis;kusic s poslancamt MZ stiahnut' iba body c. l1 a l'1, Ing.

Bizoiov6 polradala o infomtd.ciu. aka je redlna Sanca na odpredaj buclovy na Ftrmanskej. Predncstka
odpovedala, Le zinjemcovia srft a oslovuju sa aj spr6vcovia br,rdov. I)odala. Ze je potrebne sa o odpredaj
aspoir pokusit'. lnfbrmoval a, Le teraz. v zinrnom r:bdobi su vel'ki naklady na spravu a uhlie.
lng. Valentovid sa ospravedlnil poslancon M7. azdrovei v5etkyrn. ktori sa citia dotknuti. Ze rLcboli
predane v5etky lamadskd rezervy.

a
J



O n6l 'rhu na vvpustenie bodov d. 1 1 a 1rl sa hlasovaloiednotl ivo.
Nfvrh na vypustenic bodu E.l l  z progr:rmu rokovania MZ
Poiet poslancov: 9
Za: 5 - Anna Markov6. Ing. Gabriela Bizoriovd. Mgr. Marla JanySkovii.
Radoslav OlekS6k
Proti: 4 - Ing. Daniel Valentovid CSc,. PaedDr. Mgr. Rendta Ocilkovri,
Peter Grom
ZrlrLal sa:0
Nehlasoval: 0
Bod bol stiahnuty.

Nfvrh na vypustenie bodu (.. l4 z programu rokovania MZ
Poiet poslancov: 9
Za: 5 - Anna Markova. Ing. Gabriela Bizo[ov6.
Radoslav OlekS6k
Proti:  3 - .  Danicl Valentovic t lSc.. PaedDr. Mgr
ZdrLal sa: I - JUDr. Peter Grom
Nehlasoval: 0
Bod bol st iahnuti.

N{VDr. Pavol Cech. Mgr Ing.

Mgr. Maria Imrichov6" JLlDr.

Mgr. Marta JanySkovii. MVDI" Par.'ol Cech. Mgr lng.

Ren6ta Ocilkov6. Mcr. NIaria Imrichovd

Starosta odor,'zdal riadenie rol<ovania NIZ'. zhstupcovi JUDr. Gromovi z d6vodu. Ze sa musi zfdastnit
rokovania MsR.

K bodu 3 - Situainf sprfva rnestskej policie za mesiace august a september 2011
JUDr. Grom dal slovo Ing. lt-f,i56vi. ktrtry infbrmoval o rieseni podnetov podanych poslancami na

minulorn MZ. K podnetu Mgr. Imrichovel - auto na ulici Podh6j bolo odstr6nene. K podnetu Mgr. Ing.
Olek36ka - vykonali sa kontrcly ohl'adom ru5enia nodndho pokoja pri dome socidlnych sluZieb. ne:boli
evidovand Ziadne podnetl, zo stranv obdanov. K podnetu Ing. Bizoiovej -_ posed6vanie malolety'r:h v
baroch, neboli evidovane Ziadrre podnet.v- rtr1 obdanov. Ing. Bizof,ovlt ozrejmila,2e ziadala o kontrolu. K
podnetu p. Markovej - v),konali kontroly pri podniku Kotrmelec. do sa ty.ka zast6vky N4HD,
nezaznamenali Ziadne poZivanie alkoholick,vch napojov. Podnet tlhl'adom poh-v-bu bezdomovco\/ na

\'-vsokohorskej ulici. zdrLiava sa tamiedir"re p6n Perd'och. nikoho indh<t tam nenaSli. Kpodnetu M\/Dr.

ilecha - ohl'adom monitorovania pohybu bezdomovcov na Bako5ovei ulici. podnety od obdanov sa

neevidujir. v.vkonali sa kontloly. bezdorno,,'ci tam iba p6lili neiakd veci. Kpodnetr"r Mgr. JanySkovej -

ohl'adom monitorovania priesrtorov v r6mci ru5enia nodndho pokoia na Malokarpatskom n6mesti pri

predajnych st6nkoch. neboli evidol'anti Ziadne podnety. K podnetu pdna starostu - ohl'adom

monitorovania priestorov v r6mci ruSenia nodndho pokoia na parkovisku pri byvalom m;isiarovi, boli

v1,'konand kontroly. ale nepotvrdilo sa ruSenie nodndho kl'udu, ani poZir,'anie alkoholickych nirpcrjov.

L1viedol. do sa tyka parkovania na trzive pri materskej 5k6lke na Malokatpatskom nd:mesti, je tc len

chvil'a, kli,m rodidia odvedit diet'a do 5k6lky. Informoval, do sa tyka vykon6vania stavebnl'ch pr6c,

neexistr.rje Ziadne VZN, ktore by pr6ce zak.azolalo, obyvatelia nt6Zu stavat' ai v nedel'u do 2). hc,diny.

lng. Valentovid podakoval policii za spolupr6cu. Mgr. Ing Olek56k uviedol v sirvislosti s parkovan:im na

Malokarpatskom ndmesti. Ze sa tam planu.je budirci rok zatrdvnenie cllaZdicami. MVDI. Clech uviedol, Ze

infomtoval jazdeckir policiu o kritickych miestach v Lamadi. Poprosil o dorudenie lbtiek obch6dzk6rov

na MLl. aby sa ntohli vyvesit' do oznarLcrvacich tabirl'. aj s telefonickj'm kontaktom. Navrhol. ;2,: bY

rnohli r,isiet' aj na vSetkych zas16r'kach MIID v l-arnadi. PoZiadal o to. aby polica.lti dar.'ali vtidSi poz:or na

cleti pri Skoie. P. Markov6 infbrrnovala o tc,t'I.i. Ze, na Studenohorskej ulici sa nachadza auto Opel zelenej

farby'. ktord sa neirj'be uZ ocl jari. JLlDr. Grom ukondiI diskusiu. Niivrhova komisia precitala n6vrh

uznesenia. o ktorom sa hlasovl'rlo.
Dr. Mgr. Ocilkov:i opustila rokovaciu miestnost', poict poslancov; 8

Poiet poslancov: 8



Za: 8 - Anna Markov6. Lig. Daniel Vale:rLtovic CSc., Ing. Gabriela Bizoiova, Mgr. M6ria ImrictLova,
Mgr. Marta Jany3kov6. MVDr. Pavol Clech, JLIDT. Peter Grom, Mgr. Ing. Radosliv OlekS6k. paedDr.
Mgr. Ren6ta Ocilkova
Proti: 0
ZrJrL,al sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 3.0 - Stav rie5enia situricie ulice itrihrady
JUDr. Grom otvoril diskusiu. Mgr. tng tflekSal< poprosil o slovo p. Iloskovidovir. ktord ozrejmila, Ze
cestou 7'ithrady sa zaoberd uZ od roku 200t1, teda od obdobia, kedy stavebnicka stayaifca dom uzavrela
ulicuZtthrady. atlrm znemoZnila pristup obyvatel 'om tam Zij fcim. Lhiedla. Ze vroku 2010 sa poCari l
krok s ndvrhom vybudovania cesty pre obrvvatel'ov. ktori tam Zij[, do vi'irstilo darovanim Jrozemkov
miestnFni l'ud'mi. Dalej uvicdla. Ze sa uroLrila projektova dokumentdcia a peniaze na vytrudovanie c,est).
sa dostali aj do rozpodtu. InLfbrmovaler" iie tento rok vjanu6ri ju p. starosta listom obozn6rnil. Ze
obyvatelia byvajirci v dasti nersuhlasia s odpredajom ani s darovaninr pozemkov, dim zarnedzujir vstupu
zvrchu. a preto sa zai,ali rok,rvania s farou a s te.lekomunik6ciami. Ozrejrnila , Le p.far6r sirhlasi, aby sa
cesta vl"budovala zdola.lntbnnovala o lis;tr; od p. starostu ohl'adom toho, Ze telekomunikdcie idir clany
objekt preddvat'. Uviedla. Ze rdera bola a.j sp. Ing. Bizoiovou na telekomunik6ci6ch. kde zistili, Ze
naozaj idi budovu odpredat' rako balfk a-i s tynri pozemkami, av5ak do marca tohto rc,ku neboleL t6to
budova na zozname budo'u'. ktord chcri odpred6vat'. Na otiizku Dr. Mgr. Ocilkovej ohl'adom toho, s kym
rokovali. odpovedal Mgr. lng. Olek56k, Ze s vedricou outsourcingu. nado N,Igr. KeltoSovd upozomila, Le
je potrebne rokovat' so Statutiirom spolodn,rsti.
Na zasadnutie MZ sa vrdti la Dr. Mgr. Ocilkov:i ,  poiet poslancov: 9
P. Boskovidovd poZiadala p rstarostu, ab'y napisal na telekomunikdcie list" aby sa doslala do Kr,qrno-
prcda.incj zmlur')'budfrceho in'vestora budurry intormdcia, Ze MC Larnac planu.je v tejto lokalite budovat'
cestlr.  Uviedla, 2e na cestu.ie vydlenenfchr 16 t isic € a obcania sir ochotni urobit '  si  zv,vSok cesr\/ na
r.'lastne n6klady. Pripravila materidl, kto :z obdanov na tirto cestu pozemok daroval. Znova sa opl'tala
NIgr. Seclovej. predo nie je ochotnir odpre,C;at' sv<rje pozemky. Mgr. 5edov6 odpovedala. 2e nic- i.'rurou
r''iastnikom pozemku a na tie pozcmky nezarobila ona. ale jej manZel. a nerozhoduje sa sarna, ille v
rodine. Dodala, Ze v pristupe trr. Boskovido,re.i nezabranila. a este v rninulosti napisala b., "*alej starostke
p" Kelto5ovej. Ze je ochotnd sp,clupracovat'. Uvieclla, Le zdolaje ochotn6 darovat'svoj pozemok mestskej
dasti. Dalej uviedla. 2e za v5etllych I'udi by bola rracla keby sa t6 cesta vybudovala. Ing. Bizoiov6 na'vrhla
napisat ' l ist spolodnosti Slovak'felecom, a.s; ohl 'adom toho,2e MC Lamai pldnuje vybr-rdovat' t ir to r;estu
zdola. ab1, mohla spolodnost'' tirto informdciu posunft' potenci6lnym kupcom. Mgr. ImrichovlL sa
pripojila k n6vrhu Ing. Bizonovej. Mgr. IrLg;. OlekSdk navrhol. aby MC napisala list spolodnosti Slcvak
J'elecom. a.s. spolu s projektom do 20.11.:2011. Prednostka informovala, Le' l-elekomunik6cie projekt
maju, odi5iel im listom, s tyrn. Ze o tornto pl6ne budir kaZdeho potencidlneho zdujemcu na kfpu
infonnovat' .  Mg..KeltoSova ozrejmila. Ze vroku 2010 spolocnost'Slovak Telecom pr<rjekt dostala, a
prelo sa vydienili a.i peniaze zrozpoctu na realizacir-r cesty. Navrhla, Ze je potrebne rokovat' so
Statutdrom spolodnosti. ktori je zodpovedr$ za predaj. JUDr. Grom ukondil diskusiu. Navrhovri kornisia
predital n6vrh uznesenia. o ktorom sa hlasc,r,alo.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna N4arkov6. Ing. Daniel Valent.ovid CSc,, Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. Mlrria Imrichovd,
Mgr. Marta JanySkora, MVDr. Pavol eech. JUDr. Peter Grom, Mgr. lng. Radoslav OlekS6k. PaeclDr.
N,4gr. Ren6ta Ocilko'n'6
Proti:  0
ZdrL,al sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 3.1 - Informdcia s d6rpravnych priorit:ich Mi Bratislava - Lamai



Mgr. lng. Olek36k uviedol. Ze finandnd komisia rokovala o dopravnych prioritdch. Infonnoval, Ze
naiviidSou zmenou.ie rie5enie kriZovatky pri Pantlovi, kde treba situdciu rie5it' kruhovym objazdom, nie
sr,'etelnou kriZovatkou. do by trolo efektivnrjSie rie5enie z hl'adiska priepustnosti. Ur,,iedol, Ze c161e2:it;yi je
nad alej bezplatny irsek dial'nice od Lamaira po Zdhorskri Bystricu. Navrhol oslovit' susedne dasti MC
Bratislava - Lamad so Ziadost'ou o sfdinnost' ohn'adom bezplatneho riseku dial'nice. Uviedol, /.e i;akd na
odpoved'v suvislosti s navrhnLi na rozsireruie lamacskej cesty na dva pruhy smerom do Lamada. Nal'rhol
r',vzvat' p. prim6tora, ab1' dirn sk6r zaslal rodny projekt MHD na rok 2012. Dalej navrhol zvolat'
rokovanie mimoriadneho MZ. ked projel<1 dojde na MLl. \r r6mci pripomienok dodal, Ze je potrebne
opzitovne v,vbudovanre zfibran na Zhorinskej. Navrhol, aby bol bod ohl'adom dopravnych priorit
prerokov6l'any na kaZdom N4,4. Informoval o tom. Ze spolodnost' Penta" a.s. odklad6 prctjekt .,B{)rv" na
neurdito, a preto poZiadal MtJ. ab1 oslovil spolodnost' Bory. a.s. ohl'adom toho, ak,vm sp6sobom sa ich
rozhodnutie o tom. Ze odklada.jir tento projekt na neurdito. dotkne riesenia tych dopravnych rieienf, l.:tord
navrhovali v r6mci projektu, t'yka sa to i{ vystavby protihlukovej steny. JLfDr. Grom ukoncil diskusiu a
dal hlasor at '  o ndr rhu uznesL'nia.
Potet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valernitovid CSc., Ing. Gabriela Bizonov6" Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marta Janyikova. MVDr. Pavol Ce':h, .lUDr. Pcter Grom, Mgr. Ing. Radoslav OlekS6k, Pae,CDr.
N4gr. Ren6ta Ocilkov6
Proti:  0
ZrJrL.al sa:0
Nehlasoval: 0

JUDr. Grom predradil  bod d. 13.
K bodu 13 - Stanovisko k Ziadosti o kripu pozemkov a uzatvorenie zfmennej zmlury - p. Martin
Pipa, p. Mriria Pipovrl
N'lgr. Sedov6 ozrejmila.'ze mLateri6l bol doplnenlr. visel 15 dni a rokovala o fiom stavebn6 komisia.
Dodala. 2e poslanci MZ dostal i  pred rokovrmim MZ doplnenu mapku. JUDr. Grom doplni l .  Ze dlenovia
stavebrrej komisie zvaLo','ali. di ricScnie tejto situdcie v stilade s pOvodnym n6vrhom p. Pipu nebolo
v rozpore so zdujmami N{C Larnac. r'zhl'adom na moZnd budirce vedenie cvklotrasy. alebo rieSenie
nejakej staticke.j dopravy. Doclal, Le na sta'vebnej komisii boli dane aj navrhy na ind rieSenie. Ozrejmil
posiancom MZ.2e ked'sa pozt: i  do mapkl ' .  tak pozemok, ktoryie oznacenl 'pismenom B v krirZku.ie vo
vlastnictve p. Pipu, a stavebn6 komisia navrhla, aby doSlo k zdmene pozemkov B a C. ciZe MC Lamad
by.nadobudla do svojho vlast:nictva pozemok B zd:menou zzrpozentok C, ktory' je teraz'vo vlastnictve
Me . a tym p6dom pozemok A.. ktory ie st6te vo vlastnictve MC by nebol predmetom kupy ani ziirneny.
N4gr. lng. OlekS6k uviedol. Ze finandnd komisia sfhlasi s tym, do navrhla stavebn6 komisia. Poukdzal na
rozdiel 3 m2. do sa tyka zamen-v-. P. Pipa uviedol, Ze sa dvakr6t zudastnil rokovania stavebnej komi:;ie a
do sa t1,'ka celkovej plochv do'volil si poopravit', Ze predmetom jeho kripy bola parcela d. 613 o vyrnere
87 m', parcela (.614115 o vyrnere 31 m', parcela ( 614116 o vymere 484 m2, parcela 610160 o vyrnere
163 nr'?aparceJa d. 610/63 o vymere 7 nrz. do je spolu 772 m'. Dodal. Le na t ieto plochy bol davkr6t
pripral'eny znalecky posudok nez6visllrrn z,nalcom, ktory mu bol doporudeny mestskou dast'ou a clostal
lrodnotcnie na 73.57 €/m2. Oz:re.jmil. Ze toto ie predmetom kfipy preda.ja a do sa ty.ka z6mcny parcicl
pozemku B zapozemok C, sirhlasi l  s tyrn' :Ze to Ca s manZelkou MC' Latnac ako 1:1 anebudri r ieSit ' ten
rozdiel 3 m'. Larcveii sa zriekli pozemku. ktorj je pri ceste. v exkluzivnej5ei dasti. Ing. !'alentovic
uviedol. Ze p. Pipa za predmetnd pozemky zaplatil za posledne roky uZ dost' vel'a periazi. Dr. ldgr.
Ocilkor.'a doplnila. Le manLeba Pipovi zafi,nLancovali plynoiikdciu, ktor6 shiZi aj futbalovemu klubu. a za
1 3 rokov pren6.jrnr"r zaplalili 25 € na m2. cf nL sa dostali na cenu 120- 1 30 €. JUDr. Grom ukondil diskusiu.
Navrhov6 komisia preditala navrh uznesenia o ktorom sa hlasovalo.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel V'alentovid ClSc.. Ing. Gabriela BizoIiovd, Mgr. Mdria Lnrichova.
Mgr. Marta JanySkov6, MVDI. Pavol Ce,:h, JUDr, Peter Grom, Mgr. Ing, Radoslav Olek5ak, Pae,lDr,
N{gr. Rendta Ocilkov6
Proti:  0



Zclri.al sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 3.2 - Inform{cia vo veci vjstavbl l?olyfunkin6ho domu Lamai podh:ij
Mgr. Sedova uviedla. Ze matr:ri6l bol pripi:avln'y na ndvrh poslancov MZ. Informovala, Ze p. Satk.o sa
ospravedlnii a rokovania MZ sa nezitdas;tni zo zdravotnych d$voclov. Mgr. Ing. OlekS6k uviedol. Ze
probldm ohl 'adom polyfunkcn:eho domu l)odhaj sa t 'ah6 uZ odroku l998. Informoval.:Ze vroku 2003.
ked' sa za(,alo s vvstavbou. poslanci rie5ili probldm ohl'adom toho. Ze boli poruSovand podmienky
stavebneho povolenia a2 krdt uznesenim MZ:r,iadali, aby bola vodi stavebnikovi vyr,odenii sanlcia.
Opiitor,'ne navrhol pozvat' p. Satka na za:;adnntie decembrovdho MZ. Opyral sa, kto bol predsedom
stavebnej komisie v roku 199t8 aL 2002 a cfm sa zaobera spolodnost' MFI. Mgr. Sedovd uviedla, Ze
v obchodnom registri hl'adala frrmu MFI, ale tak6to sa tam nenach6dza. MVDr. iech poiiadal
o inform6ciu, kto dal vybudovat' tie dve ,.psie b,[rdy" medzi dvojidkami. PoZiadal o pisomnti infbrn6ciu
na decembroveMZ. Mgr. Sedov6 odpovedala, Ze vie zistit'iba to. kto podal Ziadost'v rdmci slavetrleho
konania. Ing. Rycht6rikovd ozrejmila, 2r: v geneze je uveden6, Le 3.4.2007 bolo dane sirhlasnd
stanovisko k zmene stavby pred dokondenim. Iv1gr. Ing. Olek56k uviedol. Ze v5etky kroky boli urobend
vMZ vo volebnom obdobi od roku 1998 po rok 2002 asfdasnd MZ situiiciu len zdedilo. Iv{gr.
Imrichov6 uviedla. Ze je potrebnd hl'adat' spOsob riesenia, pretoZe stavba ch6tra. Mgr. Ing. Olek56k
poZiadal o inform6ciu, kto md platne stavebnd povolenie. Ing. Rvchtdrikova odpoveclala. Ze bytovd
druZstvo Lamad - Podhdj. MVDr. iech navrhol na budirceMZ pozvat'v5etky zfdastnetrd osoby,0o sa
t1,ka gendzy l'y'stavb,v Poll'furrkdndho dornu. Mgr. Imrichovd poZiadala o to, aby sa mesacne podlLvali
informacie vo veci vystavbr. rlomu Lamad - podh6.i. MVDr. Ccch informoval. Ze striii:nik budor,,,, ho
upozornil na to, Ze ak sa taln tfto zimu :nr:zakuri, tplne to zdevasluje beton. Navrhol, aby sa buclova
aspoi zatemperorrala. Dr. N4gr. Ocilkovii uvieclla.2e je potrebne" ally investor citil tlak rniesl.neho
zastupitel'stva. N6vrhovd komisia preditala navrh uznesenia, o ktorom dal JUDr. Grom hl:rsovat'.
Poiet poslancor':  9
Za: 9 - Anna Markova. lng. Daniel Valentovic CSc.. Ing. Gabriela Bizoiiov6. Mgr. Maria lmricl-rov6,
NIgr. Marla Jany5kov6. MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Oiek56k. Pae<iDr.
Mgr. Ren6ta Ocilkovd
Proti:  0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 3.3 - Informfcia o stave sfdneho konania so SXST Sporitel'fia llratislava
Ivlgr. Sedov6 informovala. Ze zatral' neclo5lo k dlalSiemu rokovaniu so z6stupcami SKST. U,n,iedla, ze
stretnutie bolo napl6novand. ale presunulo :;a, pretoZe JUDr. Krajdovidov6 ochorela. Mgr. Ing. OlertrlS6k
strudne objasnil gendzu, ako bola vybrand firmra. ktora v sudasnosti ttLiva Sporlovir halu v prenlijme.
[Jviedol, Zc v z6pisniciz.2l.t t . :2002 a226.9.2002 je presne vidiet ' .  Ze boli  tr i  ponuky - Starz, p OndriS -
Danubia Itrvest a p. Mgr. F{rb6dek, konatel' sprolodnosti Softwis, s.r.o. Doplnil, Ze ;.s 7[,pisnic',e z
21.8.2002 vypll'nulo, Ze skupina poslancc,r, presadzovala nazor, Ze z hl'adiska vyhodnosti ponfk b.y sa
mal uprednostnit' ziiu.jemca :,,Lamada. Dfia 26.9.2002 hlasovalo za firmu, ktora m6 v sfdasn.osti
Sportovf halu v prenajme 5 p,oslancov a 3 poslanci boli proti. Infbrnroval o tom, Ze sa nedodr,i,'tava
z|kladnd povinnost' halu vvkurovat'. Navrhol, aby sa zmluva vypovedala. Dale.i navrhol. aby bol
ndjomca vyzvany na stretnutie s poslancarniMZ aaby sa do haly mohli pozriet'. Na z6r.er dodal, Ze je
absurdne, aby obdania Lamada nemali pris;tup do haly, ktor6 je majetkom MC Lamad. Mgr. Sedovd
infornrovala. 2e sa uskutocnilo strelnutie s p. Hrb6dkom a s p. Kostanyan. P. Hrbddek povedal. ;Ze p.
Kostan,t'an ncplatila Liadnr' n5..lom a nemala ani Ziadnu zmluvu. Infcrnnovala o tom, 2e p. HrbdLdek
pl6nuje halu temperovat'na 10 alebo 12 stupior, 'a navrhol p. Kostan-van, aby si cez:zimu na5la ine
niihradne miesto na trdnovanie. Mgr. Ing. Oleksrik uviedol, Ze n6jomca musi platit'podas doby nri.imu
vSetky ndklady srivisiace s pren6jmom, vrdrtane energii a temperovanie je nedostatocnd. MVDr. rlech
ur,'iedol, Le tt,Jo zmlul'a bola uzatvoren6 r,el'mi ne5t'astne a je pre N'IC nevfhodnd. Srihlasil s n6vrhorn



Mgr. lng. Olek5aka zmluvu vy'povedat'. DoCal. Ze ide predsa o benefity pre deti MC. Navrhol poslancom
MZ. aby sa do half i5li pozriet' ako sa r:am kriri. Mgr. JanySkovd infcrrmovala. Ze p. Kostanvan sice
neplati la n6jom. ale upratovala tam, len to nie.f ;  na papieri.  Dr. Mgr. Ocilkov6 uviedla, Ze'v'ypo.uedat'
zmluvu asi nebude takd jednoduchd. preto)ie ju rnusia najpn' nejakvm sposobom poruSit'. Dodala, :Ze je
d6leZitd vyjst' v ustrety I'ud'o,m, ktori tam spoiluju. N6vrhov6 komisia preditala n6vrh uznesenia, o
ktorom sa hlasovalo. Za A aB:
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6. Ing. Daniel \/alcrrtovid CSc.. Ing. Gabriela Bizoiov6. Mgr. M6ria Imrichov6.
Mgr. Marla JanySkovd, N,lVDr. Pavol C'eclh. JUDr. Peter Grom, Mgr. lng. Radoslav Olek56k, PaedDr.
Mgr. Ren6ta Ocilkovd
Pro t i : 0
ZdrLal sa:0
Nehlasoval :0
Na rokovanie MZ savr6til p. starosta. JLJDr. Grom mu odovzdal slovo.
L a C :
Poiet poslancov: 9
Zaz 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Val:ntovid CSc., IVIgr. M6ria lmrichovd. Mgr. Marla Jan1,5kov6,
MVDr. Pavol Clech, JUDI. Peter Grom, Mgr. Ing, Radoslav Olek56k. Paedl)r. Mgr. Ren61a Ocitkova
Proti:  0
ZrJrL.al sa: 1 - Ing. Gabriela Bizoiovd
Nehlasoval: 0
Poslanci MZ sa dohodli na stretnuti z.a.j trer (1 1 .1 1.201 1) r6no o 8.00 hod. so spr6vconr haly. Starosta
irrformoval. Ze pristup do haly z.abezpe(,i.

K bodu 3.4 - Informfcia o elerktronickej aLukcii na malotraktor
Ing. R.vcht6rikova uviedla. Ze v materidli je strudny priebeh elektronickej aukcie. Dodala. Ze suma
vvdlenen6 z rozpoctu, teda 13 000 € zost6va nezmenend:. Mg.. [ng. Olek56k infonnoval. Ze bola
ob.iednan6 ko5ick6 firma. ktorei bolo dand 720 t?. a kde priSli dve ponukl' a ostal jeden z6u.iemca. - p.
Supa s cenoll  23 980 €. Uvie'dol, 'Le zroz,podtu je pritom vydlenenyc:h len 13 000 €. Navrhol n<irpit '
kosadku uGazdu za 9766 €, ktora m6 radlicu. posypad, valec, a1 zbera(, listia. Starosta uviedol, Ze
kosadka. ktorir navrhuje, nie j,: schopn6, pretoZe pri vel'kom mnoZstve snehu nem6 taky vykon. Dodal,
do sa tyka vyberovdho konania cez elektronickri aukciu, postupuje v r6mci predpisov a 2 zhujencovia
z 3 nedodali potrebnd z6kladne doklady. a preto museli byt' vylirdeni. Uviedol, Ze proces uZ nebolo
moZnd zastavit'. pretoZc bcrl v.vhl6seni ako s[t'aZ. Mgr. Ing. OtckSrik uviedol, Ze kosadka. ktorir
navrhuje, je praktickejSia na leto, pretoZe ser zmesti pod stroml'. Opftal sa, predo sa sirt'd: nezrr-rSila. ked'
v ncj ostal len j eden uch6dzad Starosta oclprovedal, Ze aukcia musela b1t' urobcnir. a.i kcd' bola len jedna

ponuka. Ing. Ry'cht6rikovd ozrejmila ako prebiehala srit'aZ dasovo. Uviedla, Ze nebol ddvod sirt'aZ zruSit',
bolo len povedand. Ze kosadka rndZe obsahovat' prisluSenstvo, ale nie je to podmienka. Starosta uviedol,
Ze .jeho [rmyslom bolo, aby bol stroj dostat,cdne robustny a kvalitny. Ing. I]izoiiov6 poLiadala
o inform6ciu. akym spdsobom bude rieSeny servis. Starosta odpo','edal, Le ztrud.ny sr:rvis 1e zdetnna
akaLdi druhy clei sa ltrma zdrLiava v BA.. Dodal. Le frnna si nebude n6rokovat' na cestovnd. Mgr. Ing.
Olek36k navrhol, aby bola t6to dohoda pis;c,mn6. N6vrhov6 komisia preditala n6vrh uznelenia, o ktorom
dal starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6. Ing. Daniel Valentovid CSc.. Ing. Gabriela Bizoiovd, Mgr. Mdria hnrichov6"
N4gr. Mar-ta Jany5kov6, MVDr. Pavol Ce,:h. JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, Pae,JDr.
N4gr. Ren6ta Ocilkovri
Proti :  0
ZclrL.al sa:0
Nehlasoval: 0



K bodu 3.5 - Nivrh na odvolanie a vymenovanie predsedu stavebnej komisie
Nfgr. Ing. Olck5ak poZiadal k n6vrhu na c,dvolanie a vymenovanie predsedu stavebne.j komisie hlasovat'
tajrre. Dr. Mgr. Ocilkor,'6 uviedla. 2e ju zaujimajiL ddvody na odvolanie, Mgr. Ing. Olek5ak odpovedeLl, Ze
nie je spokojny s pdsobenirn .lUDr. Gr:oma v stavebnej komisii. a Ze jeho kandid6t na vymenoyanie
predsedu je lep5i. Ing. Valentovid uviedol, Ze JIJDT. Grom je pr6vnik a oclbomik, rozurnie stavebndmu
zdkonu a neurobil Ziadnu chybu podas svojho pdsobenia. .lUDr. Grom uviedol, Ze by bol racl, J<eby
odznela nejakd argumentacia v stivislosti s jeho odvolanim, ale za d6leZiteiSie povaZuje to, di irude
stavebnd komisia v prospech obce a v prosJrech c,byvatel'ov Lamada nad'alej pracovat'dobre.
Fllasovanie o niivrhu na tajnd hlasovanie:
Poiet poslancov: 9
Za: 5 - Anna Markov6, Ing" (3abriela Bi::oiov6., Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing.
Radoslav Olek56k
Proti: 3 - Ing. Daniel Valento'vid CSc.. PaedDr. lv{gr. Rendta Ocilkov6, Mgr. Mdria Imrichovd
ZdrLal sa: 1 -. lUDr. Peter G'rom
Nehlasoval: 0
Fllasovanie o tom. Ze n6r'rhovii komisia.ie zdrovei aj volebnii komisia:
Poiet poslancov: 9
Za:8 - Anna Markov6, Ing. Gabriela Bizof,ov6, Mgr. Mziria Imrichovd, Mgr. Marta Jan;'5kov6, Mt/Dr.
Pavol Cech. .TUDr. Peter Cirom. Mgr. Ing. R.adoslav Olek56k, PaedDr. Ivlgr. Ren6ta Ocilkova
Proti:  0
ZdrLal sa: I  - Ing. Daniel Valentovid CSc.
Nehlasoval: 0
T'ajne hlasovanie o n6vrhu na odvolanie predsedu. stavebnej komisie:
Poiet poslancov: 9
Z a : 5
Proti:  2
ZdrL.al sa: I
Nehlasoval: I
N{gr. Ing. Olek5dk navrhol na vymenovanie, predsedu star,ebnej komisie Ing. Bizoiovri. O tomto nzi.,'rhu
sa hlasovalo tajne:
Zo zasadnutia WZ odi5la Dr. Mgr. Ocilhovri, poiet poslancov: 8
Poiet poslancov: 8
Z a : 5
Proti:  0
ZeJrLal saz 0
Nehlasoval :3
Starosta poprosil JUDr. GromaL, aby zostal dlenom stavebnej komisie.
NIZ berie na vedomie vysledok: tajneho hlasovania:
Poiet poslancov: 8
Za: 7 - Anna Markov6, Ing. Ciabriela lJizoiiov6. Mgr. M6ria Imrichov6, Mgr. Marta JanySkovii. M\/Dr.
Pavol iech. JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. lRadosliv OlekSak
Proti:  0
ZdrL,al sa: I - Ing. Daniel Valentovid CSc.
Nehlasoval: 0

3.6 - Nfvrh na zmenu uznesenia i .  133/2011il I
Mgr. Ing. Olek56k poZiadal o navvSenie siulrl)' z 500 € na 700 € pre Domov seniorov Larnad. lng.
B izonor ,dpoZ iada laonavySen iesumyz2 , l (10€ rLa4000€preGymnas t i ckyk lubArgo .O tomtondv rhu
dal starosta hiasovat'.
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Anna Markor,'6. Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. Maria Imriclnv6,
Mgr. Marla Jan1,Skovd. MVDr. Pavol CechL, JUDI. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k



Proti:  0
ZdrZal sa: 0
Nehlasoval: 0

3.7 - Nrivrh na rieSenie situircie mesainika Larnaian
Mgr. Ing. Olek56k uviedol. ;Ze s pozmenenim Statirtu mesadnika Lamadan priSli aj prvd probldmy.
Zopakoval, co napisal Ing. Valentovid ohl'adom predaja pozemkov v L,amadanovi d. 1 1. Opyflal seL, kde
.jc niedo o oslav6ch 720.vyroi:,ia. Navrhol, aby lvfU pripravil podklady na virberovd konanie natlaiiiareri
a redaktora mesadnika dasopisu Lamadan. IJviedol. Ze poslanci klubu Smer pripravia aj 16vrh na znlenu
Statritu dasopisu Lamadan. P. Markov6 u''riedla, Ze k programu Ucta k starsim nie je citovany, prihovor
JUDr. Groma a chyba aj program Klubu jednoty dOchodcov. Mgr. Imrichov6 uviedla. Ze jej chyba
v2id5ia pestrost'akcii a nep6diaL sa je.j osobnr5 postrehy niektorych poslancor,. Dodala. Ze je to dasopi:; pre
L,amadanov anie pre poslan,:ov. MVDI. Cechr uviedol, Le nie ie spokojny s obsahovou strdnkou
a navrhol. di b1' nebolo obyczrf ne papierovd vyclanie lacnejSie. V suvislosti s tlrm dodal. Ze poton-r by
bolo moZnd dovolit' si viac str6n. Uviedol, Ze niekde je prfli5 vel'a fbtiek, alc malo textu. Dalej uvicdol.
Ze v mesadniku chyba napr. ruLbrika Zdrar,'ir;. chyba priestor pre poslancov, chyba tarn okienko mesl.skej
policie, mohlo by tam byt' napr. veterinirne alebo chovatel'sk6 okienko. P. LepieSov6 ozrejmiler, Le
pribliZne pred rokom dala JIJlDr. Ondri5ovd n6vrh na rozSirenie Lamadana, ale v rozpodte na to n.eboli
peniaze. Uviedla. Ze nikdy ne,rdmlgll. nilioho dl6nok, ani spolupr6cu. Dodala. Le 720. r'yrodiu sa bude
rrenovat' v decenlbrovom dfsle. pretoZe Larnadan i5iel do schr6nok v dei sl6vnosti. Starosta uviedol, Ze
ak sa chce vypovedat'zmluva, musi byt 'na to vy'povedny d6vod. JLIDT. Grom uviedol. Ze mesadnil.  md
hlavne infotmovat' o mestskej dasti a obsrlhovat' skutodnosti z oblasti kultLiry, atd'., ale niekedy sa tam
objavia aj ninory. ktord sa te.i druhej strane nebudfi p6dit'. Dodal, Ze politik sa musi zmierit'aj s kritikou.
N6vrhov6 komisia preditala n6vrh uznesenia, o ktorom dal starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 8
Za: 6 - Anna Markov6, Ing. Gabriela llizcdovd, Mgr. Maria Imrichovd, Mgr. Marta Jan.y5kov6, M\/Dr.
Pavol Cech. Mgr. Ing. Radoslar Olek56k
Proti:  0
ZdrLal sa: 2 - JUDr. Petcr Grom. Ins. Daniel Va;lentovid CSc.
Nehlasoval: 0

3A - Zmena obsadenia ilenorz MR
Starosta ozrejntil, Le Dr. Mgr. Ocilkovd sa chce vzdat' dlenstva v MR a ako ndhradu nar,'rhla Ing.
Valentovida. Mgr. Jany5kovzi navrhla za iilenku MR Ing. Bizoiiovri. Starosta uviedol, Ze v MR by' mal
byr' jeden poslanec zakaLdy klub. Starosta s;tiahol bod na zhklade neprit,cmnosti Dr. Mgr. Ocilkovej.

K bodu 4 - Kontrola efektivnosti vyuZivania telekomunikainych zariadeni a sluZieb
Kontrol6rka uviedla. Ze hospo,Jdrenie r,' otrlr,rsti telekomunikadnych sluZieb.je irspornd Iyn, Le sa zrr,rSila
sluZba T-mobilu. Informovala,2e sledovarLi: platrieb je vykon6vand mesadne. Ozre.imila. iie platby nie sf
vy53ie ako boli  minuly'rok. Pr:ednostka doplnl la.2e platby sir niZSie o250 € mesadne ako boli  rninuly
rok. N6r,rhov6 komisia preditala n6vrh uznesenia, o ktorom dal starosta hlasovat'.
Rokovaciu miestnost' opustil:l Mgr. Imrlichov:i,, poiet poslancov: 7
Poiet poslancov: 7
Zaz 4 - JUDr. Peter Grom, Ing. Daniel Vale;ntovii: CSc.. Anna Markov6. lng. Gabriela Bizoiovii
Proti :  0
Zdri.al sa: 3 - Mgr. Marta Jan;r5kovd, MVDrr. Pavol Cech, Mgr. lng. Radoslav Olek56k
Nehlasoval: 0

K bodu 5 - Kontrola financovania letnej irdrZby 2011
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Na zasadnutie MZ sa vr:itili Dr. Mgr. Orcilkovri a Mgr. Imrichovfr poiet poslancov: 9
Kontrolorka uviedla, 2e sa vedie presn6 evidencia kol'ko pracovnikov kosilo. akymi zariadeniami, na
akej parcele a v akej spotrebe. lnformovala,^2et' porovnani s minulym rokom klesla spotreba poholnych
hm6t. Uviedla. Ze na pohonn(i hmoty sa rninull,'rok minulo 7 300 (i a tohto roku len 2 400 €. Dr. J\4gr.
Ocilkov6 navrhla zistit'. di to nie je ddvod na podanie trestneho ozn6menia za nehospod6rne naklaclanie
s r ere.inrm fi  nancianri.
Poiet poslancov: 9
Za: 4 - JtlDr. Peter Grorn. Ing. Daniel \r/,alentovid CSc., PaedDr. Mgr. Renata Ocilkov6, Mgr. Nl6ria
Imrichovd
Proti: 4 - Mgr. Marta JanySkov6. MVDr. Pavol dech, Mgr. Ing. Radoslav OIekS6k. Anna Markova
ZclrLal sa: 1 - lng. Gabriela Bizoiovii
Nehlasoval: 0
Liznesenie nebolo prijate.

K bodu 6 - Sprfva o vyrie5eni nedostatkov, ktor6 ryptynuli z n{slednej kontroly v Materskej 5l<ole
Heyrol'sk6ho 4, v SJ a v Zdkladnej Skole na Malokarpatskom n{mesti
Starosla otvoril diskusiu. Mgr. Ing. Olek5dk uvie,Jol, Ze niekde bola uroben6 chyba a platy boli zara6end
v ziej tarife, ale funkdnl,'plat prekrodeni, v zmysle zdkona nebol. Starosta uviedol, Ze chyby sa objavili
omvlom a nejde o fmyselne chyby. Ndvrhr:v6 k,rmisia predftala ndr,'rh uznesenia. o ktorom dal starosta
hlasovat'.
Rokovaciu miestnost'opusti la Ing. Bizoi iovi i ,  poiet poslancov: 8
Poiet poslancov: 8
Za: 4 - .lUDr. Peter Grom, lrLg. Daniel \zalentovid CSc.. PaedDr. Mgr. Rendta Ocilkovii. Mer. M.6ria
Irnrichov6
Proti: 4 - Mgr. Marta Janl,iks't6, MVDr. I)avol
ZdrLal saz 0
Nehlasoval: 0
Uznesenie nebolo prii atd.

Clech, Mgr. Ing. Radoslav Olek36k, Anna Markor,6

K bodu 7 - Kontrola hospod:{rrenia s finarrinymi prostriedkami Mi Bratislava - Lamai
Kontrolorka uviedla, Ze sa z:.amerala na kontr,clu fbktirr a pokladnidnych dokladov. Dodala. :Zr: je
potrebnd. aby tie naid0leZitejiie faktriry troli uhradene. Prijatie fdtovnidky bolo podl'a nej potrebnd a
t'y'hodnd. ale to br-rde m6ct' prorovnat' aL po skodeni kalenddrneho roka, ked' spodita odmeny. lktore
dostdvala f-rrma Adol'ax. Uviedla. Le fspora fiLnandnych prostriecLkol' bola aj v pravnych sluZbrich.
pretoZe firme Matejka sa uhr6clza len 90(l'C mesadne. lnformovala, Ze niektor6 faktirry nebudf tento rok
uhradend, lebo na to nie sLi f'rnandni prostriedky. Starosta uviedol. Le pozemok. ktorj sa prlsisl p. Pipovi
pomdZe urdite celdmu rozpot'tu MC. Ndvrhovd k,cmisia preditala ndvrh tznesenia. o ktorom dal star,csta
hlasovat'.
Podet poslancov: 8
Za: 4 - JUDr. Peter Grom, Ing. Daniel !'alento",id CSc.. PaedDr. Mgr. Rendta Ocilkor,6, Mgr. N46ria
Imrichovd
Proti: 4 - Mgr. Marla JanySkov6, MVDr. F a.vol
ZdrL,al sa:0
Nehlasoval: 0
Uznesenie nebolo prijatd.

Cech, Mgr. Ing. Radoslav OlekS6k. Anna Markovii

K bodu 8 - Nril'rh na 1. ripravu rozpoitu IVIC Bratislava - Lamai
Na rokovanieMZ sa vriitila Ing. Bizofiov:l, poiet poslancov: 9
Mgr. Sedovd uviedla. Ze ndvrh na zmenlr rozpodtu sa na finandne.j
poslanec Mgr. Ing Olek56k pcrZadoval. aby' zostalo v rozpodte tych

na rok 2011

komisii nejavil
13 000 €, ktore

ako probldmovi,
boli vydlenendr na
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Studiu Malokarpatskeho n6nrestia. Infbrmovala o tom. Ze sa budu cerpat'asi vo v,v'Ske 2 400 €. LIviedla.
2e .je potrebni program lnl.emd sluZb'r (na hospod6rsku spraru a irdrZbr-r budov) nar],Sit' lc,6li
neplatenym faktitran, o 5 000 € a v progra.me Vzdel6vanie navysit' peniaze na Skolsk,v klub o 6000 €.
pretoZe sa podet deti r 'Skoiskom klube od septembra zvySil.  Dalej uviedla. Ze sf navy5ene perniaze
vprograme 1 (na IntegrovanilL.strategiu r<xrvoja mestskych oblastf). Ing. Bizoiov6 poZiadala navj'i;enie
o 1 500 € na ihriska. MVDI. Cech uviedcl, co sa tyka lazierka. Ze boli uyprucouane d.ve Studie. jedna
drah3ia a jedna lacnejSia. td lalnejSia je neL sumu 7 000 €. ale tie penraze sa tento rok nev.yuZrju z dd',rodu
zldho podasia. odloZi sa to na.iar. Mgr. IrLp1. Olek56k v sr-ivislosti s bod,rm c. 12 navrhol. aby sa v riimci
programu 3 (Hospodarska spi:6va a udrZtraL budov) vydlenila suma do 20 000 €. Ozrejmil, Ze je to na
itpravu priestoru (100 m'?) apoLiadal aby sa riprava zrealizc>vala v tonrto roku. Dufa, Le: p. Fillo c,pravi
tento priestor na vlastne n6klady. ale nechinva tam pre istotu rezervu. Navrhovd komisia preditala .n6vrh
uznesenia, o ktorom dal starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za: 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel !'alentovid CSc., Ing. Gabriela Bizof,ov6, Mgr. M6ria Imrichovd,
N{gr. Marta JanySkovd. JUDr. Peter Grom, Mgr. tng. Radoslav Olek36k. PaedDr. Mgr. Ren6ta (Jcilkov6
Proti:  0
Zdrtal sa:0
Nehlasoval :  I  -  MVDr.  Paro l  Cech

K bodu 9 - Stanovisko k n{vrhu dodatku Stati i tu hlavn6ho mesta SIt Bratislary
NIgr. Ing. OlekSdk uviedol. Te s prvvm n6vrhom dodatku nie.je probldnr. ale kdruhdmu ndvrhu dorjatku
upozornil na bod d. 6. ktory sa vzt'ahuje na mes;tskd dasti - priddva sa povinnost' uhradit' ekonomicky
opr6vnend n6klady podl'a I 71 ods. 6. |Jdvrhor'6 komisia preditala n6vrh uznesenia, o ktoron-r dal
starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6. Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizof,ovri. Mgr. M6ria hnrichov6,
IUgr. Marta Jany5kovd, MVDrr. Pavol Cech. JUDr. Peter Grom, Mg.. ing. Racloslav Olek56k, PaerJDr.
N{gr. Ren6ta Ocilkov6
Proti:  0
Zdril.al sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu l0 - Sprriva o plneni uzneseni platnych k 03. 11. 2011
Starosta otvori l  diskusiu. Mgr. lng. Olekri lLk po;Ziadal o vypustenie dasti A z uznesenia d. 1312011lV|
o zverejiovani prijmov a vriclavkor,. pretoZe sa mu st6le nepddr Slil zverejiovanizr dokumentov.
V sfvislosti s kontainerovymi stojiskami dal do pozomosti uznesenie t.. 123 2010/V, aby sit v tomto
konalo. Dalei k uzieseniu c. 14712010/\z by bol r6d, keby poslanci clostali stanovisk6 sfkromrLych
investorov k irzemno-pl6novace.i zone Z,etir\i. K uzneseniu7812011/\'l (sveteln6 kriZovatka) pripomenul,
Ze lepSi by bol kruhovy objazdt. Uviedol, 2;e sa treba sfstredit'na plnenie uznesenia d. 8li2011iVI (u.lica
T.fthrady). Mgr. Sedovf uviedla, Le pot,ahtje uzn.esenie a. 13l20l1lVl za splnend, pretoZe poslanci MZ
neudali fbrmu akou dokumenty zverejiovat'. V srtivislosti s tym dodala, Le cel6 webov6 str6nka lvttl je
zaslaran| a bude treba v,v-dlenit' peniaze z,rozpttctu na rok 2012. N6vrhov6 komisia preditala nzivrh
uznesenia. o ktorom dal starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Zaz 7 - Anna Markor,6. Ing. Gabriela Bizoirovd. Mgr. M6ria Imrichovd. Mgr. Marta Janl'Skovzi. M'!'Dr.
Pavol Cech, Jt,tDr. Peter Grorn. Mgr. lng. l{adoslav Olek5rik
Proti:  0
ZrJrLal sa: 1 - lng. Daniel Valcntovic CSc
Nehlasoval: I  - PaedDr. Msr. Ren6ta Ocilkovri
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Kbodu 11 - Nfvrh na oclpredaj nchrnutel l 'n6ho majetku MC Bratislava - Lamai formou
obchodnej verejnej sft 'aZe- budova sri;r i isn6 i islo 2410 na parcele (..179711, Furmanskf ul ica i i .2
Bod bol stiahnut{'z rokor.ania MZ.

K bodu 12 - Stanovisko k zmene nrijomnej zmluvy 8.212000 zo dfia 09. 03. 2000 - SABENA Sport
s. r. o.
Starosta informoval. Ze majetok a aktivitl, firmLy Sabena Sport, s.r.o, boli prevedend do firmy Iv4Pl.
Staving. s.r.o. Uviedol. 2e VtC mala byt' obozndmend s t1,m, Le jej aktivity preSli na d'alSiu firmu.
Infbrrroval. Ze JUDr. Krajiol'idov6 pripravila niivrh dohody a vtedv priSiel z flrmy MPL Staving novy
spdsob. ktory nebol dohodnuty. Navrliol r,prvom rade vysporiadal' ziimenu dvoch byov za nebytovd
priestorl' a potom sa urobia cl'alSie kroky. Mgr. Ing. OlekS6k nar,'rhol, aby sa v r6mci dohodl, zmenil
rovno n6jomcu zo spolodnosrli Sabena Sport, s,r.o. na MPl, Staving, s.r.o., pretoZe je Io zpr6rrneho
hl'adiska jednoduchSie. O torntio n6vrhu deLl starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markor,6. Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiova" Mgr. M6ria Imrichov6,
1VIgr. Marta .Tan-vSkov6. MVDr. Pavol C'eclh. JUlDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k. PaedDr.
Mgr. Rendta Ocilkor'6
Proti:  0
Zdri,al sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 14 - Stanovisko k Ziadosti o kripu pozemkov - ,l6n Bumbr{l
Bod bol stiahnuty z rokovania MZ.

K bodu 15 - Stanovisko k Ziadosti o odpustenie nrijmu 'za rok20ll * Anetta Raji:ikov{
Starosta uviedol. Le na navrh MR bola p. I{ajddhovf vyzvana, aby doloZila vypis s inforn6ciou. kol'ko
dni, alebo kol'ko hodin musela mat' prcvdd:zku zatr,'orenf kv()li zldmu technickdmu stavLl. no
neodpovedala, Mgr. Ing. OlekS6k poZiad.al poslancov MZ, aby navrhli nejakd percento. ktore r;a je.j
odpustf, s tfm, 2e zaplali nedoplatok za energie. JUDr. Cirom uviedol, Ze do budircnosti nie ie irnc,sn6,
aby' MC prich6dzala o peniaze kvdli tomu. ;Ze sa ;rnil.oval n6iom aj nekvalifikovanym Ziadostiam. Dodal,
Ze je to vysoka motiv6cia pre vSetkych ZiaLdatel'ov, a doraz castejSic sa to zle zddr,odir-Lje pred I'ud'mi.
Llviedol. Le 70 % je priliS vel'kd percento na odpuster.rie a ked'Ze p. Rajddkovd nedodala doklad'y, je
t'azke nejake percento urcit'. Dr. Mgr. Ocilliova informovala, Le na socialnej komisii bola z16 atmosf-dra,
do sa tyka odpirSt'ania n6jmov. Uviedla, Ze.ie potrebne zohl'adnit' v5etky argumenty k odpusteniu nii-imu.
Poslanci MZ sa dohodli. Le kaZdy z mch tajne na listok napi5e dislo (v ?'cr).
Cisla 40; 3.14,20 l0: 50; -5Ct; 10; l6; 5{) spriemerovali  na 27,7 ol,.  Poslanci MZ schv6li l i  odpustenie
najmu v hodnote 30 o/o z alikvotnej diastkl od 1 .1 . 2011 aZ do dia odovzdania prev6dzky.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markova, Ing lDaniel Valentovid CSc., lng. Gabrieltr Bizoriova, Mgr. M6ria Imriclrov6,
N4gr. Marla Jany5kova. MVDr. Pavol i'e,:h, JUDr. Peter Grom, Mgr. lng. Radoslav Olek56k, Pae,JDr.
ir,lgr. Ren6ta Ocilkov6
Proti:  0
Zdri.al saz 0
Nehlasol 'al:  0

K botlu 16 - Stanovisko k Ziadosti o prediZenie n6jomnej zmluvy -, lozef Viskup
N4gr. Ing. OlekS6k navrhol zqi5it'cenu n6jmu neL 110 €/rok do 31.12.21)12. O tomto n6vrhu dal starosta
hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
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Za: 8 - Anna Markov6. Ing. Daniel ValerrLtovid CSc., ing. Gabriela Bizoiovri, Mgr. Mfria Imrich,ov6,
Mgr. Marta Jany5kovd, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grorn, Mgr. Ing. Radoslav Olekri6k
Proti:  0
Zdri.al sa: 1 - PaedDr. Msr. Flen6ta Ocilkov6
Nehlasoval: 0

K bodu l7 - Stanovisko k Ziardosti o prediienie nfjomnej zmlurry.- - Sau Lorrg Van
Poslanci MZ navrhl i  predlZit 'n6.jomnri zmluvu do 31.12.2016. O tomto n6vrhu sa hlasovalo.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valerntovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiovzi, Mgr. M6ria Imrichov6.
Mgr. Marla . lany5kov6. MVDr. Pavol C'ech, JUDr. Peter Grom, Mgr. lng. RaLdoslav OlekS6k" PaedDr.
Mgr. Rendta Ocilkov6
Proti:  0
ZdrLal sa:0
Nehlasoval: 0
Zo zasadnutia MZ odiSiel M'VDr. iech, poiet poslancov: 8

K bodu 18 - Stanovisko k prerokovaniu zmeny benefitov objektu - tr6ni:ngovf I'adovf plor:ha -
ZLL - SPORT s. r. o.
Starosta otvoril diskusiu. Mgr. Imrichovii uviedla. Ze nesuhlasi s nr-rltymi vyuilovacirni hodinami. ldgr.
Ing. OlekSdk navrhol stretnutie s p. Slotrodom ohl'adom prerokovania n6vrhov ternrfnov. O tomto
n6r  rhu sa h lasovalo.
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Anna Markov6, Ing, lDaniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiovd., Mgr. Mfria Imrichov6.
N{gr. Marta Janl'5ko'n'6. JtlDr. Peter Grorn. I\4gr. l.ng. Radoslav OlekS6k. PaedDr. Mgr. Rendta Ocill:ov6
Proti:  0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval: 0
Starosta poZiadal poslancov MZ. , aby si tento materi6l priniesli na buduce MZ.

K bodu 19 - Informativne sprfvy (A. o proskyttovani opatrovatel'skej sluZby zaIlI. Stvrt'rok 2011,
B. o stave sridneho konania so SXST Sproritel'ia Bratislava, C. vo veci v-vstavby Polyfunkin6ho
domu Lamai Podhrij, D. o elektronick,ejj akciri na malotraktor, E. o tlopravnych prioritrich Me
Bratislava - Lamai)
l9A - Informatfvna sprfva o poskytovanf opatrovatel'skej sluZby zalll. Stvrt"rok 2011
Do diskusie sa nikto z pritomnfch poslancov nepnihl6si1.
Poiet poslancov: 8
Zaz 8 - Anna Markov6. Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiovd, Mgr. Mfria Irnrichcv6.
NIgr. Marta Jany5kov6. JUDr. Peter Grom, lv4gr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilk.or,6
Proti:  0
ZdrLal sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 20 - Vfstupy z komisii
P. Markov6 infbrrnovala o tcrmine Stedrovedernej vedere pre osamelych, ktor6 sa uskutodni dia
16.12.2011 o 16.00 hod. Mgr. Ing. OlekS6k poprosil, aby materi6ly pripravovand na komisie obsahcvali
stanovisk6 podpomych ftvarov MU. N{gir. Jan.y'5kov6 pozvala vSetkych pritomnych v spoluprdci so
Skolou a Jednotou dOchodcov na vystar,'u SivetluSiek, atieLna Katarinsku z6bavu, ktor6 sa uskutodni dia
26.11.2011 . Navrhov6 kon'risia preditala nln'rh uznesenia, o klorom dal starosta hlasovat'.
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Poiet poslancov: 8
Za; 8 - Anna Markov6. Ing. Daniel Valerntovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiovri, Mgr. M6ria Imrich.ov6.
Mgr. Marta JanySkovd. Jt-lDr. Peter Grom, Mgt. tng. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilk,rv6
Proti:  0
ZdrL.al sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 21 - Rdzne
Ing. Bizoiovd uviedla. Le na web str6nke I-amada sa nach6dzzL len link, ale nie je tam priame
zvereiiovanie z.aznamu z.MZ. Dodala. i,e md probldm s otvorenim striinky. Vtgr. Ing. Olek5ak navrhol
preloZit 'rokovanie MZ 215.12.2011 na l(t .12.2011, ked'Ze 15.12.201t je zasadnutie VIsZ, ktore |ude
rokovat'o rozpodte. Infbrmovral, Le nainternetovej strdnke neboli na dnesnd l4Z uverejnend materiiily.
Dodal, 2e na str6nke sa nachlLdzajir stard irdaje. PoLiadal o to, aby boli v r6mci uvodu na web striinke
uv ildzane aktu6l ne infb rm6cie.

K bodu 22 - Interpelfcie posllancov
N'[gr. ing. OlekS6k predftal interpeldciu na N{gr. Sedovu (priloha (,.1) za prina poslanca MVDr. i-echa.

K bodu 23 - Ziver
Starosta MC Bratislava - Lamad Ing. Srarnko sa pod'akoval poslancom a zamestnanconL MU a ukondil
zasadnutie Miestneho zastunitel'stva.
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Overovatelia z{pisnice:

PaedDr. Mgr. Renrita Ocilkor':i
poslankyia MZ MC Bratislavzr Lamac

N{VDr. Pavol Cech
poslanec MZ MC Bratislava Lamad

Mgr. Gabriela Sedovf
prednostka MU Bratislava - Lamac

Ing. Peter Sramko
starosta MC Bratislava Lamad
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